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Punten voor de rondvraag commissie ED de dato 25 januari 2023

Fractie Vraag

AB ---

VSP Verhuizing firma Hanos
Binnen enkele maanden verhuist de firma Hanos naar haar nieuwe vestiging in Maastricht.
De VSP is teleurgesteld dat wederom een bedrijf wat al jarenlang in Valkenburg gevestigd is geweest gaat verdwijnen. Ook betreuren wij dat er 
weer arbeidsplaatsen verdwijnen.
• Heeft het college al zicht wat er met het Hanos complex gaat gebeuren?
• Is het college bereid om zich intensief te gaan bezighouden met de invulling van dit complex?
• Ook vragen wij Uw college om te bekijken of hier eventueel woningbouw mogelijk is?

PGP Middelbaar onderwijs in Valkenburg
Wij hoorden dat er gesprekken gevoerd worden over het introduceren van het zogenaamde agoraonderwijs in Valkenburg. De dichtstbijzijnde 
school met dit soort onderwijs zit nu in Roermond. 
• Weet de wethouder of dit inderdaad zo is?
• Zo ja, kan hij ons er meer over vertellen?

VVD RIB 23.02 Reactie zelfbewoningsplicht, opkoopbescherming en huisvestingsverordening 
Maastricht heeft in 2022 de huisvestingsverordening vastgesteld. Huisvestingsverordening Gemeente Maastricht 2022 | Lokale wet- en 
regelgeving (overheid.nl). Hierin staan ook regels opgenomen over de toeristische verhuur. 
• Is het college voornemens om in 2023 in ieder geval nadere regels op te stellen voor toeristische verhuur? 
• Zo ja, wanneer kunnen we die verwachten? 
• Zo nee, waarom niet?

CDA Vervallen sneltrein traject Heerlen - Maastricht
Arriva heeft de treinregeling Heerlen - Maastricht drastisch versoberd door het schrappen van de sneltrein. Dit heeft tot gevolg dat er twee 
i.p.v. vier treinen per uur Valkenburg aan de Geul aan doen.
• Heeft het college hiertegen geageerd bij de provincie?
• Wat heeft de provincie hierover met Arriva besproken?


